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Görüş ve Önerileriniz: 

 Hocalar bizler için daha anlayışlı olabilirler 
 Sınav kaygısı olmadan mesleği öğrenmeye yönelik daha çok eğitim verilmeli. 
 Öğretim üyesi hocalarımız ve dersler gayet iyi 
 Hem mesleki dersler de hem de komite derslerinde öğrencilere hiç rahatlık tanınmaması sonucu yüzü gülmeyen 400-450 insan fakülte içinde dolaşıyor 

. Mesleki derslerde zorlanmak kimsenin zoruna gitmiyor ama tıp öğretim üyelerinin derslere girip notları bile vermemesi okulun açık olma süresinin en 
fazla ve devamsızlık hakkının en az olduğu bir fakültede tüm üniversitelere göre en az verilen 19-20 günlük ara dönem tatilinde bile günde 10-12 saat 
ders çalışmaya zorluyor . Diş hekimlerinin insanlarla ikili ilişkilerinin iyi olması gerektiğini sosyal aktivite yapması gerektiğini sizler söylüyorsunuz 
ama öğrencilerinizi asosyalliğe yönlerdiriyorsunuz . Bölüm böyle diş hekimliği zor gibi yorumlar yapılıyor ama bunları yazarken gazi erciyes gibi 
üniversitelerde okuyan insanları da göz önüne alarak yazdım . 

 Verilen ödevler sayesinde pratiğimiz daha da gelişiyor  
 dönemimiz ve kurul sınavlarımız çok zor biraz daha kolay sorulmasını istiyoruz 
 Okula bir şey öğrenmek için gelmek istiyorum. Kafamda hocaların tehditleri , sınıfta kalma stresi , sınavlar , bütler, pratikler, teorikler bunların hepsi 

bizi zaten yeterince yoruyor. Sosyal hayatımız zaten çok az. Ders saatleri zaten çok absürt. Bunun üstüne sınavlar da çok zor. Sömestr tatilinde bile bir 
yandan kroşe büküp bir yandan kurula çalışıyoruz. Tatile geldik tatil bile yapamıyoruz. Biraz daha insan muamelesi görmeyi tercih ederdim. Gerçekten 
okul psikolojimi çok bozuyor. Geriye kalan zorluklarin yanında okul keşke bize köstek yerine biraz destek olsa. Hayat bizim için daha güzel olurdu. 
Daha pozitif ve mutlu bir şekilde okurduk 

 Asistanların öğrencilere karşı tutumunun daha az kırıcı ve daha çok öğretici olması Uygulama ödevlerinin asistanlarca bildirisini zamanında yapılması 
Çok detay içeren, öğrenci için gereği olmayan bilgilerin slayttan çıkarılarak anlatılması 

 Maddeler bilgisinde sınıf katılımının az olmasından dolayı hoca sınıfı cezalandırmak istercesine zorladı. Tüm sınıfta ya maddeler bilgisinden kalırsak 
kaygısı oluşmaya başladı. Maddeler bilgisinde sınıf ortalamamızın 45 olduğunu görebilirsiniz.Preklinikteki arızalar dönemin sonuna doğru tamir 
ettirilmeye başlandı. Tüm dönem havası vs. bozuk olan arkadaşlarımız vardı. Genel olarak okuldan memnunum. Yine tercih hakkım olsa yine yazarım. 
Teşekkürler, iyi günler. 

 Ders kurulu 2 de Fizyoloji dersinde oldukça yüksek memnuniyetsizlik var öğretim üyesi ders materyali (not)açısından yetersiz destek sağlıyor hatta hiç 
sağlamıyor bu yüzden fizyoloji dersleri çok verimsiz geçiyor  

 Uygulama derslerinde ağır ödevler veriliyor, pratik örnekler daha fazla yapılabilir. Öğretim üyeleri dersleri daha akıcı ve öğrencinin anlamasına yönelik 
anlatımda bulunabilirler. kurul dersleri çok ayrıntılı olması diş pratik derslerine gerekli vakti vermemizi engelliyor dengeli olması gerekir. 

 maddeler bilgisi, restoratif gibi derslerin sinavlarinin en az yarisinin test olmasi gerektigini dusunuyorum. cunku tum sorular klasik olunca yazilacak 
yazi cok oldugu icin bilgilerin hepsini kagida aktarmaya calismak sinav suremizin cogunu yiyor. sinavda sure endisesi sinav basarisini etkiliyor. bunun 
disinda okulumda her seyden cok memnunum. hocalarima ve asistanlarima tesekkur ederim.  


